
   Ajuntament de Castelló de la Plana

ACTA DE LA SESSIÓ EXTRAORDINÀRIA CELEBRADA PER LA JUNTA MUNICIPAL
DE DISTRICTE CENTRE EL DIA 3 DE NOVIEMBRE DE 2020

Núm. i classe de sessió: 4/2020 (extraordinària)

Dia i hora: 3/11/2020 A LES 19:00 

ASSISTENTS:

PRESIDENT

   Sr. Fernando Navarro Cueva

VOCALS

Regidors designats

Sra. Susana Fabregat Carrasquer Grup polític municipal PP

Veïns designats

Sra. Cielo Leiros Otero Grup polític municipal Ciutadans

Veïns designats per Alcaldia

Sr. Jaime García Vivas

Representants d’associacions de veïns

Sra. Inmaculada Roig Adelantado AV Raval de la Trinitat

Sra. María Madueño Muñoz AV Plaça Constitució

Sra. Teresa Salvador Bellés AV Zona Centre

SECRETÀRIA

Sra. Marta Mulet Vilar

El Sr. Omar Braina excusa l’assistència.

Ordre del dia

1r - Aprovació de l’acta de la sessió anterior, celebrada en data 28 de setembre de 2020.
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2n - Estudi de propostes del sector hostaler.

3r - Tancament del consultori mèdic de la plaça Constitució.

4t - Despatx extraordinari.

5é - Precs i preguntes.

A la sala de reunions número 110 de l'Edifici Menador, quan són les 19 hores del dia
3 de novembre de 2020, sota la presidència del Sr. Fernando Navarro Cueva, es reuneixen
les senyores i els senyors a dalt  assenyalats a fi de celebrar sessió extraordinària de la
Junta Municipal de Districte Centre, amb la meua assistència com a secretària delegada de
la Junta per a donar fe de l'acte.

Comprovat  el  “quòrum” d'assistència,  la presidència procedeix a iniciar  la  sessió
passant a tractar els punts inclosos en l'ordre del dia.

1r - Aprovació de l’acta de la sessió anterior, celebrada en data 28 de setembre
de 2020.

Com que no es presenten objeccions, l’acta resulta aprovada per unanimitat.

2n - Estudi de propostes del sector hostaler.

El Sr. García pren la paraula per a presentar les propostes que Altur Hosbec sol·licita
que siguen sotmeses a avaluació i que a continuació es transcriuen:
 

1 - Convocar assemblea del Patronat Municipal de Turisme amb empresaris
turístics per al debat d’estratègies com a destinació. Ací és on es podrien tractar
temes de major importància.

2 - Pla de senyalització viària dels  hotels de la ciutat,  sobretot des de les
eixides de l'AP7 i noves circumval·lacions.

3 - Posada en marxa de nou del projecte SICTED a la ciutat de Castelló.

4 - Traducció del web del Patronat Municipal de Turisme, com a mínim al
francés i, si poguera ser a més idiomes, millor. Actualment l'únic idioma estranger
disponible és l’anglés.

5 - Dotar de manera gratuïta de zones de càrrega i descàrrega de maletes
els hotels, sense l'obligació de pagar taxes per gual.
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6 - Revisar l'ordenança en què se'ns obliga a eliminar les jardineres dels guals.
El ratllat zebrat alternatiu no serveix com a mesura dissuasiva.

7  -  Beneficis  fiscals  per  a  les  empreses  turístiques  afectades  per  la  crisi
sanitària. Mesures pal·liatives per al 2020 i 2021.

8  -  Il·luminació  festiva  (Magdalena  i  Nadal)  als  carrers  que  delimiten  els
hotels. (La Ronda Millars o zones de platja no tenen gens d'il·luminació).

El Sr. García aclareix que es tracta de propostes formulades per hotels de capital local
que són conseqüència de la preocupació pel futur de les empreses d'aquest sector a la ciutat.

La Junta acorda traslladar aquestes propostes al Patronat de Turisme per al seu estudi.
 

3r - Tancament del consultori mèdic de la plaça Constitució.
El Sr. Navarro comunica que en el Ple celebrat el passat dia 29 d'octubre es va

aprovar una declaració institucional amb la finalitat d'instar la Generalitat Valenciana a obrir
un consultori mèdic a la zona de la plaça Constitució.

S'apunta que la Direcció Territorial de Sanitat no contemplava l'obertura d'un altre
consultori,  però l'acció ciutadana ha motivat el replantejament d'aquesta decisió, encara
que no es preveu una resposta a curt termini, atesa la situació sanitària actual.

La Sra.  Madueño indica que els  professionals sanitaris  que desenvolupaven les
seues  funcions  al  consultori  de  la  plaça  Constitució  s'adhereixen  a  aquesta  petició.
Reclama que s'hauria d'haver cuidat l'adequat  manteniment del centre i haver-se realitzat
les reformes necessàries per a crear un espai adequat als fins que es pretenien. La Sra.
Roig relata les pèssimes condicions en les quals aquests professionals han estat treballant,
amb greus problemes d'humitats, inundacions…

El Sr. Navarro llig la part dispositiva del text aprovat pel Ple municipal:
“(…)
1. Instar la Generalitat Valenciana i, concretament, la Conselleria de Sanitat Universal a
remodelar la instal·lació actual o buscar un nou emplaçament on traslladar el centre de
salut  Constitució,  en  una  ubicació  pròxima  a  l'actual  i  que  reunisca  les  condicions
necessàries per al desenvolupament de l'activitat sanitària.”
La Junta acorda assumir el paràgraf de la declaració institucional i traslladar aquest acord a
la Conselleria de Sanitat Universal, tot indicant que les associacions veïnals que formen
part de la Junta de Districte Centre són: AV Raval de la Trinitat, AV Trinitat Centre, AV Zona
Centre i AV Plaça Constitució.

 4t - Despatx extraordinari.
No hi ha assumptes a tractar.
5é - Precs i preguntes.
La Sra. Madueño llig l'escrit remés a la seua associació per una veïna de la plaça

Constitució que denuncia paviment  en mal  estat,  vehicles mal  aparcats,  orins,  brutícia,
baralles,  organització  de  botellades  i  la  presència  de  persones  que  semblen  tindre
problemes  mentals  o  d'alcoholisme pernoctant.  Denuncia  també que  en  aquesta  zona
existeixen domicilis particulars que funcionen com a prostíbuls. Assenyala que la plaça ja
no és utilitzada per menors ni persones majors i relata que les veïnes i els veïns s'estan
mudant a altres punts de la ciutat menys conflictius. Sol·licita l'increment de la vigilància
policial, la investigació d'un dels bars de la plaça en el qual es comenta que pot generar-se
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tràfic  de drogues,  la  instal·lació  de càmeres i  la  poda dels  arbres  existents o  la  seua
substitució per uns altres menys frondosos. S'insisteix en la necessitat de netejar aquest
espai.

El  Sr.  Navarro  indica  que  aquest  assumpte  s'ha  tractat  tant  en  les  Comissions
d'Estudi  com  en  la  Junta  de  Govern.  Indica  que  la  solució  no  passa  únicament  per
incrementar la presència policial, fa falta una reforma urbanística. Proposa que es concrete
el prec en una petició de reunió de les regidories afectades amb les associacions veïnals
de la zona. Se sol·licitarà un informe a la Policia Local sobre les actuacions realitzades en
aquesta plaça.

La Sra. Roig denuncia que de manera continuada es genera escàndol i molèsties al
veïnat en el bar Pew del carrer Navarra. Indica que s'ha comunicat aquesta situació a la
Subdelegació de Govern i que el problema s'ha accentuat després del toc de queda. Es
proposa traslladar aquest assumpte a l'àrea de Benestar Social a fi que es pose en marxa
un projecte amb educadors de carrer per a treballar amb les persones joves en situació de
desocupació i les menors d'edat que es troben en aquest lloc durant les hores en les quals
haurien d'assistir als centres educatius. D'altra banda, proposa que l'Ajuntament facilite els
tràmits per a la conversió de locals comercials en habitatges particulars.

El  Sr.  Navarro,  en relació  amb els  problemes generats pels  coloms a la  ciutat,
comunica que es pretén controlar la població en punts concrets mitjançant la instal·lació de
colomars barrera.

La Sra. Fabregat informa que la Generalitat Valenciana ha pressupostat un milió
d'euros per a l'habilitació d'un consultori mèdic que substituirà el de la plaça Constitució.
Comenta que la mesura és encertada però arriba tard.  Se suma a les queixes veïnals
generades per la situació que es viu en aquesta plaça.

 El Sr. García fa referència a un accident de cotxe a la ronda Millars i insisteix en la
instal·lació  de  radars  educatius  en  les  principals  vies  de  la  ciutat  (ronda  Millars,  av.
Casalduch…). Indica que de la façana de l'edifici núm. 23 del carrer Gual es desprenen
materials que han causat danys als vehicles aparcats en aquest lloc i que podrien provocar
danys personals. Sol·licita que s'inste la comunitat de propietaris a reparar la façana i a
col·locar elements de protecció.

Es proposa la instal·lació de senyalística que indique la presència de càmeres en
aquelles vies en les quals s'han retirat els pilons.

La Sra. Roig pregunta si l’Ajuntament segueix amb la desinfecció dels carrers. El Sr.
Navarro contesta que sí.

A la pregunta sobre l'increment del cost del bitllet de transport urbà, el Sr. Navarro
contesta que obeeix a l'aplicació de mesures correctives.

La  Sra.  Roig  pregunta  sobre  la  destinació  que  es  donarà  a  les  quantitats
econòmiques pressupostades per a les festes. El Sr. Navarro li contesta que es destinaran
a ajudes a comerços, mesures d'higiene i altres necessitats que s'estimen prioritàries.

I quan són les 20 hores i 30 minuts de la data indicada en l'encapçalament, com
que no hi ha més assumptes a tractar, el president alça la sessió, de la qual cosa com a
secretària done fe i, per a deixar-ne constància, alce aquesta acta.

4



   Ajuntament de Castelló de la Plana

5


